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Zápis z 5. zasedání Akademického senátu 
ze dne 27.3. 2008 

 
Přítomni:  prof. Ing. Jan Váchal, CSc., RNDr. Vladimír Kostka,  

Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,Mgr. Věra Kurcová, RNDr. Jana Krejsová,        
Ing. Zdeněk Raab, Mgr. Michaela Petrová, Lenka Dvořáková,                        
Eva Pšikalová,Vojtěch Stehel, Michal Štěrba 

        
Omluveni:  0 
 
Hosté:            Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc., Ing. Šárka Márová  
   
 
Zasedání AS  
vedla:              Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
Zápis:  Mgr. Renata Slípková 
 
Program:  
 

1. Kontrola zápisu z 3. zasedání AS VŠTE 

2. Výsledky hodnocení akademických pracovníků za rok 2007 a příprava na rok 2008  
( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 
 

3.  Akreditace studijních programů na VŠTE ( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 
 
4. Hlavní směry VVTČ na VŠTE v roce 2008 ( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 

5. Mobilita studentů – krátkodobé pobyty (předkládá V. Stehel) 

6. Úpravy Studijního a zkušebního řádu VŠTE (předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 

7. Návrh na úpravy Vnitřního mzdového předpisu (předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 

8. Organizační řád VŠTE – na vědomí AS (předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 

9. Různé 

 
 
ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání 

 Zápis byl schválen bez připomínek 
Délka příspěvků 

 předkládající – 5 minut 
 příspěvek do diskuze – 3 minuty 
 hlasování: pro: 10 hlasů  
 Po hlasování přišel na jednání AS prof. Ing. Jan Váchal, CSc.   
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ad 2) Výsledky hodnocení akademických pracovníků za rok 2007 a příprava na 
rok 2008 ( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 
Seznámení s „Hodnocením akademických pracovníků za rok 2007“ 
Návrh použít koeficienty, které jsou používány při hodnocení škol.(RNDr. Kostka) 
 
Usnesení: Nová verze pro hodnocení akademických pracovníků, které se bude 
odevzdávat  v červnu 2008, bude předložena AS nejpozději v 2.čtvrtletí 2008 
 
ad 3) Akreditace studijních programů na VŠTE  
( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 
 
2 oblasti: investiční a akreditační 
V dubnu 2008 bude předložen k akreditaci studijní obor personální management. 
Akreditace dalších studijních programů a oborů bude předložena ke schválení AS.  

 Ing. Bc. Krejča, CSc. – zdůraznil nutnost akreditace nových studijních programů 
Ing. Bednářová, Ph.D. – nutno vytvořit lepší podmínky, zejména finanční,  pro nové 
akademické pracovníky 
RNDr. Kostka – vyzval studenty, aby přicházeli s novými realizačními náměty . 
Upozornil členy senátu na zákonnou povinnost, že se AS vyjadřuje k novým studijním 
programům. 
Ing. Bednářová, Ph.D. vznesla dotaz ke členům AS, zda je dostatečná propagace 
nového studijního programu Stavitelství. Členové studentské komory AS se 
domnívají, že nikoliv. Rektor vyzval studenty, aby pomohli s roznáškou propagačních 
studijních materiálů. 
Prof. Ing. Jan Váchal, CSc. požádal o výjimku AS v oblasti připravovaného studijního 
oboru personální management, který nebyl senátu předložen. V pondělí bude rozeslán 
materiál členům AS, kteří se do středy k předloženému materiálu vyjádří. 
Hlasování: 
pro: 11 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Výjimka byla schválena. 
 

  
ad 4) Hlavní směry VVT Č na VŠTE v roce 2008  
( předkládá prof. Ing. J.Váchal, CSc.) 
 

� seznámení s činností knihovny 
� seznámení s dalšími výzkumnými záměry VŠTE 
� činnost SVOČ – slíbena osobní podpora ze strany prof. Ing. J.Váchal, CSc. 
� podpora doktorského studia 

 
Ing. Bc. Krejča, CSc. blíže rozvedl představu podpory doktorského studia.  
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AS povolil dotaz Mgr. Slípkové: „ Proč je ve SVOČ irský bakalář, a ne všechny 
katedry?“  
Odpověď prof. Ing. J.Váchala, CSc.: „Irský bakalář je začleněn vzhledem 
k projektovému managementu. Chybějící katedry budou do přihlášky ke SVOČ 
okamžitě doplněny.“ 

 
ad 5) Mobilita studentů – krátkodobé pobyty (předkládá V. Stehel) 

Přednesen návrh, viz. příloha 

Připomínky:  

Ing. Bc. Krejča, CSc. – je třeba vyřešit o jakého prorektora jde, připomínky 

k předloženému vzorci, ožehavá otázka ověřování sociálních podmínek 

Ing. Bednářová, Ph.D. - chybí jméno komise, komise se musí sama dohodnout na 

podmínkách udělování mimořádných stipendií.  

RNDr. Kostka – návrh schválit jako rámec a schválit komisi s tím, že si je AS vědom 

toho, že prostředky budou čerpány až v akademickém roce 2008/2009 

Ing. Bc. Krejča, CSc.  – delegovat zástupce z řad AS na dopracování celého návrhu 

Návrh usnesení:  AS jmenuje své zástupce – V.Stehel, RNDr. Kostka - na dopracování 

zásad do „Stipendijní komise ke krátkodobým studijním pobytům studentů“ do  vnitřní 

normy a žádá rektora o zpracování vnitřní normy dle těchto zásad. 

Hlasování: 
pro: 11 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl přijat. 

 

ad 6) Úpravy Studijního a zkušebního řádu VŠTE  

(předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 

Zdůvodnění změn Studijního a zkušebního řádu VŠTE. 
Diskuze ke změnám a dílčí opravy. AS povolil jednohlasně hovořit na jednání AS  
Ing. Márové. 
Návrh usnesení: schválit Studijní a zkušební řád VŠTE v upraveném znění. 
Hlasování: 
pro: 11 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Studijní a zkušební řád VŠTE v upraveném znění přijat. 
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ad 7) Návrh úpravy Vnitřního mzdového předpisu  

(předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 

Zdůvodnění změn Vnitřního mzdového předpisu VŠTE. 
Ing. Bednářová, Ph.D. – seznámila AS s připomínkami členů komory akademických 
pracovníků.  
Hlasování o  otázce: Kdo souhlasí s připomínkami? – hlasují pouze členové komory 
akademických pracovníků: 
Hlasování:  
pro: 6 
proti: 0 
zdržel se: 1 
 
Ze zasedání odešla RNDr. Jana Krejsová 
 
Návrh usnesení: Přerušeno jednání o předloženém materiálu. AS utvoří pracovní 
skupinu ve složení Ing.Bednářová,Ph.D., RNDr. Kostka, prof. Ing.Váchal, CSc., která 
se sejde ve čtvrtek 3. 4. 2008 v zasedací síni B311. Této skupině budou členy AS do 
středy 2.4.2008 předloženy připomínky k navrženým změnám. Předsedkyně komise 
dojedná pracovní schůzku s rektorem VŠTE k úpravám Vnitřního mzdového předpisu 
tak, aby mohl být předložen na příštím zasedání AS. 
 
Hlasování:  
pro: 10 
proti: 0 
zdržel se: 0 

  
Usnesení bylo přijato. 

  
ad 8) Organizační řád VŠTE – na vědomí AS  
(předkládá Ing. Bc. M.Krejča, CSc.) 
 

Organizační řád je vnitřní normou.  

Usnesení: AS byl seznámen s vnitřním řádem. 

 

 

 

ad 10)Různé 

� dodat do Statutu VŠTE veškeré body, které jsou uvedeny v §17, odst.2. 
(Ing.Bednářová, Ph.D.) 

� na poradě vedení dne 26.3.2008 schválena psychologická poradna pro studenty 
(prof. Ing.  Váchal, CSc.) 
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� připravují se kritéria k hodnocení studentů (prof. Ing.  Váchal, CSc.) 
� příprava hodnocení kritérií pedagogů (prof. Ing.  Váchal, CSc.) 
� 28.3.2008 proběhne slavnostní žehnání insignií na Magistrátu města České 

Budějovice od 16:00 hodin, Ing. Bc. Krejča,CSc. pozval všechny členy AS na 
tento slavnostní akt 

 
  

 
 
Zapsala Mgr. Renata Slípková 
 
 
Ověření zápisu: 
 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,v.r. – předsedkyně AS     
 
Eva Pšikalová, v.r. – místopředsedkyně AS                
 
RNDr. Vladimír Kostka, v.r. – člen AS                   
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  


